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https://www.100test.com/kao_ti2020/284/2021_2022_2007_E8_8B_

B1_E8_AF_AD_c83_284352.htm 4）场景词汇：交通场景、医

院场景、航班及机场场景、学校场景、其它5）数字时间6）

特殊语音现象1、通读所有选项，了解所有选项的意思，圈出

不懂的单词，猜测其读音及意思2、重点读短文部分的选项，

猜测短文的大致内容及题材，删除干扰选项保龄球原理：重

点预测选项内容，主动捕捉答案2＋2原则：两个装饰选项加

上两个重点选项 两个装饰选项：词汇的重复、词意的对仗3

、重新翻译一遍小对话的选项，猜测小对话的内容及考察重

点，圈出反复出现的人物、数字、地点和时间18. A) A rescuer

on the Golden Gate Bridge. B) A professional diver. C) A telephone

operator. D) A guard on the Golden Gate Bridge.19. A) Someone

has fallen off the bridge. B) Someone on the bridge is being attacked.

C) Someone is threatening to destroy the bridge. D) Someone on the

bridge is attempting to kill himself.20. A) Call the mother to come

fight away. B) Try to communicate with them first. C) Help them to

get out of their misty. D) Remind them that they have children to
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